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DNEVNI RED:

ZAPISNIK

3' seje obcinskega 
.lyeta ofejp Rogasovci, ki je bira v detrtek, 23.3. 2023 ob18.00 uri vprostorih Kurturne dvorane obdine no6"sor.i, iii" i"'rijit"iupan Rihard peurada.

Prisotni:
- Zupan obdine Rihard peurada
- 6lani obdinskeoa sveta-: Agata Recek, Andrej Kisilak, Andreja Kolter, Danijela Kotar, Darko
qil:r?.'-X:"rmlru:15,'*l'S""rudr"r"%*"#rsar,JozicaFukas,rarerirorvai,
- ostali prisotni- vabrjeni: Toma2 zver, oiretto, sone,Llliirg"- ostali prisotni - obdinska uprava:, oragig3 rororie, i"?Liovodja vilt2, Danrlela Ko6ar, strok.
3i3i IJIJ. irr'" Muniha, it'or. 'J.irvr, eni" dibrilir"k. soder. ,urri i.i.,-'sirona Jani6,
Odsoten: Alen Schwaz ebnOS (opravi6eno).

1. 9I_?l*, seje in ugotovftev sktepdnosri.z. uDravnava in potrditev dnevnega reda.

: !J:9"3# f"'Hj;:#:?. ni r" -r g. 
""i" t p'"ii nj i ma ndat) ob6i nskesa

4' 
lrrris:r:l potr-itev zapisnika 2. seje obiinskesa sveta obdine

5' obravnava odroka o proradunu obdine Rogaiovci za reto 2023.6' obravnava predloga.L"tn"g"-programa kmetijstva za leto 202g.7' Potrditev DllP-a --olnor"-in'rer-on"t--#i;Ast v romskem naserju
S:[li:: 

rer Drp'a obnova in reronsiil[ii; I"st , romskem naserju
8' lmenovanje iranov vaSkih odborov kot posvetovarnih teresObdinekega sveta obEine nojaiovci.9' Uvedba enerqetskitr stupnosii v ob.ini RogaSovci.10.Pobude in vp-ra5anja. -r-----'
11.Razno.

T6. 1 - Otvoritev seje in ugotovitev sklepdnosti

#m:,tJ""',f.iJil 
vse navzoce in ugotovil, da je obdinski svet sktepden (prisotnih 14 dtanov

I
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Te.2- Obravnava in potrditev dnevnega reda

eraniob.inskega sveta so se s predraganim dnevnim redom strinjari. Martin Ficko je predlagal'

da se prednostno oir"*'" g' toeddn:yl6g" j"d?:llldipriiotnosti predstavnika Sondne

zadruge. ostali erani so se s predlogom strinjaii, zupan pa je dodal, da bo ta to6ka na dnevnem

redu takoj, ko bo ptitot"n gospod Zver in dal na glasovanje

S K L E P 5t. 18

potrdi se dnevni red 3. seie obdinskega sveta s predlagano spremembo'

Pred glasovaniem ie bilo prisotnih 14 Elanov obEinskega sveta' od tega ie 14

Elanov glasovalo ZA'
SkleP JE BIL sPreiet'

T6.3-Pregledinpotrditevzapisnikalg.obEinskegasvetaobEineRogaSovci

Luoanie povedal, da zapisnik zadnje seje prejsnjega mandata ni bil potrjen' zato ie predlagal'

O.'..pi.nif potrdi novi ob6inski svet'

Ftip"r.U ni bilo, zato je bil na glasovanje dan

SKLEP 5t.19

Potrdi se zapisnik 19. seie obcinskega sveta obEine RogaSovci v zapisani obliki'

Pred glasovaniem ie bilo prisotnih 14 Elanov obcinskega sveta' od tega ie 14 clanov

glasovalo ZA.
SXtep JE BIL sPreiet'

T6.4 - Pregled in potrditev zapisnika2. redne seie obEinskega sveta obiine

RogaSovci

Ker ni bilo pripomb na zapisnik 2. redne seje ob6inskega sveta' je zupan dal na glasovanje

SKLEP 5t.20

Potrdisezapisnik2.rednesejeobCinskegasvetaobEineRoga5ovcivzapisaniobliki.

Predglasovanjemiebiloprisotnih14Elanovob6inskegasveta,odtegaiel4clanov
glasovalo ZA.
Sftep JE BIL sPreiet'

Ti. s- obravnava odloka o proradunu obdine Roga5ovci za leto 2023

UvodomajeZupanpovedal,dajebilpredlogprora6unapredstavljen2enaseiiobcinskega
sveta in dan v javno razpravo. V !fi 8"ru t6 se sestali 2e tudi nekateri odbori' ki pa na sam

predlog pror.e,ll"'niro-ir*riveeii-n piipomb.. ob 1em 
je se dod-al' da si vecjih pripomb oz'

sprememb predloga proraduna niti ne zJrimo-, kerv tem i"tu or' v 6asu izgradnje vodovodnega

sistema B niti ne bi bita moZna ,"#;i;. Zyi.1r je.5e dodal' da bi naj obcina po prvr ocenr

oz. izra6unih prejeta okrog 1.04d:000:oo iljn prinooxou od komunalnih prispevkov za

prikljucitev n" Ioiorodno omre2j"; kil"-;graanii"Xeipt Oo obcanom omogodeno obro6no

odplacevanje in torej obcina ne uo cliotni sredstv. pr"j"r" v letosnjem letu' bo potrebno

zadolZevanje.



v nadaljevanju je zupan predstavil spremembe, ki so bile podane v dasu javne razprave, insicer: na seji odbora za gospodarske dejavnosti, kmetijstvo in gozdarstvo je bilpodan predlog
za povedanje sredstev ZTKP Gori6ko, ki za obdino predstavlja turistidno informacijski center
in tako spodbuja razv$turizma, povezuje ponudnike turisticnih storitev in turisticna drustva terspodbuja in usklajuje njihove aktivnosti na podrodju oblikovanja, promocije in trzenja celoviteturistidna ponudbe.
Prostovoljno gasilsko druSfuo Roga5ovci je podalo vlogo za dodatno sofinanciranje obnovegasilskega doma. Druitvo je dejansko 2e v letu 2c2zia6eto z obnovo notranjosti doma indelno Ze tudi prejelo sredstva od obdine, vendar so se pokazale dodatne potrebe, kizahtevajo
dodatna sredsfua' Tako se predlaga 50 7o sofinanciranje vrednosti po predlo2enih ponudbah
oz. predradunih.
ze predhodno je bilo povedanc, da je informativni izradun za postavitev turistidno obvestilne
signalizacije (oznadevalne table) je precej vi5ji od 2e nacrtovanih sredstev, zato se predlaga
povecanje' Zupnija Pertoda namerava v letu 2023 obnovitifasado, urediti ostre5je novega delacerkve, zamenjati kritino na starem delu cerkve in uredlti okolico cerkve. predlaga sesofinanciranje navedene investicije. Ureditev parkirisda v Fiksinci - dlani vaskega odbora sopodali pripombe k predlogu proraduna z navedbo, da se doda postavka Ureditev parkirisda vFiksincih v znesku 22'000,00 EUR. Navajajo, da je bilo v proradun u 2022 za ta namenpredvidenih 56.000,00 EUR, porabrjenih pa zgorj 3+.boo,o0 EUR.
Povedal je, da je bilo dodatno za strosk" Lo"ur" projektne dokumenta cge za ta namenpladanih 4'416,00 EUR ob tem pa 5e dodal, da je reaiiz"ril. t"t o nizka, ker je ob6ini uspelopridobiti veliko cenej5o ponudbo za gradnje od takrat ocenjene vrednosti. strinja se, da jepotrebno projekt v letu 2023 zaklluditi, to pomeni postavitizas6itno ograjo na opornem zidu inzasaditi Skarpo z grmovnicami- v ta namen je obdina 2e tudi pridobila ponudbe. Asfaltiranje nipredvideno, ker tudi parkiri56a pri clrugih pokopaliscih niso asfaltirana, prav tako pa je trenutnoprioriteta vodovod.
Podrobnejse obrazloaitve je v nadaljevanju podala 5e Dragica Tomovi6, kije pripravila predlogproracuna v obliki, kot so jo 6lani obdinskega sveta prejeli z gradivom za oanasnjo sejo vobravnavo in potrditev.

RAZPRAVA:

Andrei Kisilakkolpredsednik odbora zaiavnefinance je povedal, da so dlani odbora predlogproraduna obravnavali na svojiseji, kjer pa ni bilo pooanin sprememb alidopolnitev, ter sprejelisklep, da naj obdinski svet predlog proradun a za 1.2023 potrdi. so pa dlani odbora predlagali,
da bise naj pregledaliobstojedipravilnikiin se ustrezno dopolnilioz. spremenili. V nadaljevanjuga je zanimalo, kako je s projektom izgradnje plodnikov od Nuskove do Sotina, sajje razvidno,da bi naj ta investicija bila kondana Sele v letu 2026. Zanimalo ga je tudi, zakaj se nadaljujeizgradnja plodnikov v sv' Juriju (Metlika), saj to ne spada med prioritetne projekte. Gledepriklju6nine na vodovod, kije v 2. tazi izgradnje in na katerega se bodo na novo priklju6evata
gospodinjstva obdini, je predlagani znesek v vi5ini 1.ooo Eur previsok. V na6rtu razvojnihprogramov je predvidena izgradnja skakalnega centra v pertodi, izgradnja kolesarskegapoligona (dobrodosla bi bila predstavitev tega projekta), saj je predvideno rco;/osofinanciranje
s strani obdine in pa gradnja 6istilne naprave v sv. Juriju - kako je z izvedbo teh projektov.

aupanje odgovoril, da se za izgradryo skakatnega centra kot tudi za izgradnjo kolesarskegapoligona 6aka na razpis za finan6na sredstva in da se ta dva projekta nadrtujeta v l. 2024.Gradnja distilne naprave bo prav tako izvedena v letu 2024. Glede izgradnje plo6nikov in
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kolesarske steze od Nuskove do sotine pa pridakujemo termin za sestanek na DRSC-ju' Glede

prikljudnine na vodovodno omreZje je v pripravi odlok, zato todnega zneska 5e nimamo'

Gradnja plodnikov v Metliki pa je projekt iz leta 2022'

Jolico Ftikalje prav tako zanimalo kako je z dokumentacijo glede o.dkupa parcel za namen

izgradnje plodnikov in kolesarske steze od'Nuskove do Sotiheln ali ni moZno, da bita projekt

bil prioriteta, saj gre zazelo nevarno in prometno.cesto v.obdini' V nadaljevanju je povedala'

da je bil predtagani ineser za izgraonio-farkiri5da v Fik5incih dosti veiji kot pa je sedaj

upo5tevan v Proradunu.

odgovor je podal zupan in povedal, da so bila nekatera dela v Fiksincih ze izvrsena' ponudba

za zasaditev sxarpe je bira previsoka, saj je obdinska uprava pridobila dosti bolj ugodno

ponudbo.

Milan Frekose je prav tako dotaknil neizvajanja projekta izgradnje plodnikov in kolesarske

steze ob regionalni'testi Nuskova - Sotina in vpra5al, kje.se je zataknilo oz'.kaj se dogaja z

dokumentacijo, da se Ze dve leti zadeva nikamoi ne premakne. Izpostavilje avtobusno postajo

v Serdici, saj bi bilo tu nujno urediti avtobusno posiajali5de, ki ga sedaj sploh. ni' Avtobus se

ustavi na cesti in Solski otroci in d'rjaki (seveda tudi ostati potniki), morajo preckati cesto, ki pa

je zelo prometna.
Zanimalo ga je tudi, kako je z odmerami cest, ki 5e vedno niso bile izvedene s strani ob6ine'

ceste se sedaj zaradiizgradnje vodovoda zelo uniCujejo in ko bo ta investicija dokondana, bo

potrebna obnova ,nie"nln ceit, zato bo brez odmerjenln cest toliko tezje to zadevo urediti'

Zupanje odgovoril, da ob6ina do sedaj z projektom. izgradnje plodnikov in kolesarske steze ni

imera nobenih narog vse resule orzavnioigrni. ro uo srticin sestanek na DRSC-ju, pa bomo

zantivafi za prednJstno obravnavno oz. izvedbo tega projekta.

ceste, ki so uni[ene v sklopu izgradnje vodovoda se sproti krpajo, seveda pa se bodo ceste,

ki bodo zelo uniEene po kon6anju vodovoda obnovile'

Martin Fickokot predsednik odbora za varstvo okolja in urejanje prostora je povedal' da so

se sestali 6lani odbora in izpostaviri rai pieiej perecih todk (rizvidno iz. prilozenega zapisnika

odbora). V nadaljevanju je predlagal, da Oi morali pri izvajanju proiektov, ki se izvajajo na

terenu, kot nadzorniki'sodeiovati tako drani odbora, kot 6rini- ob6inskega sveta in tudi vsi

obdani obdine nog"s;*i, da bi se ranio spioii odpravqale napake, da b.i na ta nadin dela bila

izvedena dobro in kvalitetno. Vse skupaj pa je povezano tudi s ponudbenimi cenami' ki jih

dajejo ponudniki za posamezni nadzlln'ni'lahko v obcinskem proracunu na ta nadin kaj

privarcevali. Razmisljal je tudi v smeri ustanovitve javnega komunalnega podjetja' lzpostavil

pa je tudi odlaganje odpadkov v naravi'

Darko Felkarkot predsednik sveta za preventivo in vzgojo v cestnem. prom.etu je povedal, da

se je tudi ta odboi sestal in med orugl; obravnaval tudi probtematiko avtobusne postaje v

Serdici. Glede odlaganja odpadkov p"i" p"r"Oal, da v kolikor se ugotovi kr5itelja' prijavo lahko

poda Lovski OruZiiinJilSffi o, ;,j"r, kot lovskemu 6uvaju, saj ima pooblastila za prijavo

[rrt"r.i in5pekciji ter sJtudi na ta nadin ustrezno sankcionira kr5itelje'
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SKLEP 51.21

Obdinski svet Obdine RogaSovci sprejme Odtok o prora6unu ObEine Rogasovci
za leto 2023.

Obdinski svet Obdine Roga5ovci sprejme Nadrt ravnanja z nepremidnim
premoZenjem Obdine Roga5ovci za leto 2021.

Ob_djnski svet sprejme Sklep o doloditvi skupne vrednosti pravnih poslov za leto
2023.

Pred glasovanjem je bilo navzodih 14 dtanov obdinskega sveta, od tega je 14
Elanov glasovalo ZA.

Sklep JE BIL sprejet.

T6.9 - Uvedba energetskih skupnosti v Obdini Roga5ovci

Predstavitev je podal direktor Sondne zadruge TomaZ Zver. Povedalje, da gre za proizvodnjo
elektridne energije iz obnovljivih virov z napravo za samooskrbo, v tem plimeru za sondno
elektrarno in s tem znatno zniiarye stro5ka elektriCne energije in omreZnine. lzracun je bil
pripravljen za OS Perto6a, za objekt Kulturne dvorane v Sv. Juriju in za fizidne osebe. Riilava
za subvencijo bo dana za postavitev sondne elektrarne na Kultuini dvorani v Svetem Juriju, na
katero se bodo lahko prikljudili najbliZjijavni objekti, ki bodo tvorili energetsko skupnosi. Vse
postopke prijave in postavitve elektrarne spelje Sondna zadruga. Ob6ina je zadrugi podelila
odpla6no sluinost sklenila pa bo tudi pogodbo s Sondno zadrugo, s kateio si bo iagotovila
niZjo ceno elektrike.

ObEinski svet ObEine Roga5ovci se ie seznanit z uvedbo Energetskih skupnosti v Ob6ini
RogaSovci.

T6. 6 - obravnava predloga Letnega programa kmetijstva za leto 2023

Laura Munih je na kratko predstavila letni program kmetijstva, za katerega so zagotovljena
finandna sredstua v proracunu za l. 2023v srufnivisini4o.000,0o EUR. oi tega je 30.000,00
EUR namenjenih za skupinske izjeme in 1o.odo,oo EUR za de minimis. V naialjevanju je Sepovedala, da je sprejeta nova Uredba EU, zato bo tekom leta potrebno sprejeti nov pravilnik
o spodbujanju kmetijstva in podeZelja v Obdini Roga5ovci.

Razprave ni bilo, zalo je 2upan dal na glasovanje

Po kondani razpravije Zupan dal na glasovanje

SKLE P it.22

Ob6inski svet ob6ine Roga5ovci sprejme letni program kmetijstva za leto 2023, vpredlagani vsebini.

Pred glasovanjem je bilo navzoEih 14 dlanov obdinskega sveta, od tega je 14 Clanovglasovalo ZA.
Sklep JE BIL spreiet.
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Tc. T - Potrditev DllP-a - Obnova in rekonstrukcija cest v romskem naseliu
Serdica ter DllP-a Obnova in rekonstrukcija cest v romskem naselju Sotina

ObrazloZitev k tej todkije podala Danijela Kodar in povedala, da je Ministrstvo za kohezijo in

regionalni razvol objavilo javni razpis za sofinanciranje projektov osnovne komunalne

infrastrukture v romskih naieljih v letih 2023 in 2024. Obdine, ki imajo na svojem obmodj!
evidentirana do najved tri romika naselja, lahko kandidirajo z eno vlogo, de pa imajo Stiri ali

ve6 romskih nasel'rj, pa lahko kandidirajo z najved dvema vlogama, ki pa se morata nana5ati

na razlidni romski naselji.
Ob6ina bo prijavila dvi projekta. Prvi projekt je Obnova in rekonstrukcija cest v romskem

naselju Serdiia, ki bi se iziajal v letu ZOZS in v sklopu katerega bi se obnovila dva odseka

oOCinLXin cest v skupni dolZini 1.015 m. Pritem bi ob6ina zagotovila 103.733,84 EUR lastnih

sredstev, 135.334,04 EUR pa bi predstavljaltransfer iz drZavnega proraduna, v kolikor bi bila

vloga odobrena.
Drrlgi projekt je Obnova in rekonstrukcija cest v romskem naselju Sotina, ki bi se izvajal v letu

202-4 inv'sklopu katerega bi se obnovila dva odseka ob6inskih cest v skupni dol2ini 445 m. Pri

tem bi obdina zagotovila 41.655,86 EUR lastnih sredstev,56.075,18 EUR pa bi predstavljal

transfer iz drZavnega prora6una, v kolikor bi bila vloga odobrena.

Razprave ni bilo, zato je Zupna dal na glasovanje naslednja dva sklepa:

SKLEP 51.23

Obdinski svet Obdine RogaSovci potrdi DllP za program Obnova in
rekonstrukciia cest v romskem naselju Serdica v predlagani vsebini.

pred glasovanjem je bilo navzo6ih 14 Elanov obCinskega sveta, od tega ie 14 Elanov
glasovalo ZA.
Sklep JE BIL spreiet.

ln
SKLEP 5t.24

Obfinski svet Ob[ine Roga$ovci potrdi DllP za program Obnova in
rekonstrukcija cest v romskem naseliu Sotina v predlagani vsebini'

Pred glasovanjem ie bilo navzoEih 14 dlanov obEinskega sveta, od tega ie 14 Elanov

glasovalo ZA.
Sklep JE BIL sPreiet.

T6. g - lmenovanje 6lanov va5kih odborov kot posvetovalnih teles Ob6inskega

sveta ob6ine RogaSovci

elanom ob6inskega sveta ie z gradivom za sejo bil posredovan seznam 6lanov za

freJstavnixe vaski-h odborov. predloge je obra-vnavala tudi Komisija za mandatna vprasanja,

volitve in imenovanja. Ker ni bilo noOenih zadrtkov pri predlogih za imenovanje, se predlaga.,

da ob6inski svet potroi predlagane kandidate. Ker tudi 6lani obEinskega sveta niso imeli

pripomb kot tudi ne razprave, je Zupan predlagal v sprejem
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SKLE P 5t.25

obdinski svet Obdine Roga5ovci potrdi predlagane kandidate za 6lane vaskihodborov kot posvetovalnih teles Obdinskegi sveta Obdine Roga5ovci. Vposamezne vaske odbore se imenujejo nasleanli dlani:

ROGASOVCI
ALOJZ MARIE
JOZEF GIDER
KAREL FREKO
KAREL LAPOSA

SOTINA
LEON BOROVNJAK
ANDREJKA HAJDINJAK
MOJCA SVETANIE

SERDICA
MILAN FRCKO
KAREL MARIE
DANIJEL BUCEK
ANDREJ GJERGJEK

PERTOEA
JOZEF MENCIGAR
SLAVKO HAUZAR
FRANC NEMEC
DOMINIK EOTTRI.R

ROPOEA
JOZEF LANG
SLAVKO BARBARIC
EMA MULER

VEEESLAVCI
FRANC|SEK (FRED|) KRANJEC
ROBERT GOMBOC
SILVO FORJAN
EMIL KEREMAR
MOJCA RANTASA

ROGASOVCt 44
ROGASOVC| 30
ROGASOVCI 69
ROGASOVC| 20

SOTINA 97
SOTINA 75
SOTINA 19

SERDICA 63
SERDICA 132
SERDICA 118
SERDICA 18

PERTOCA 40 A
PERTOCA 95
PERTOCA 91A
PERTOCA 1 17

ROPOCA 1 1

ROPOCA 61

ROPOEA 3

VEEESLAVCI 70
VECESLAVCI49
VEEESLAVCI 107
VECESIAVCI 29
VECESTAVC! 3
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NUSKOVA
TADEJ SERDT
PETER SXOOruIX
MARKo SRltooR
FRANc eununru

nxSrttcl
SILVESTER GOMBOC
BoJAN nlnCEr
ANTON PCRSN

SVETIJURIJ
MARIJAN KIKEC

JULIJANA MECKAR
DRAGO KIKEC
DRAGO TURHA
Srernru vouRl

OCINJE
BoJAN vocntxelC
DENIS RATEJ

loler UDoNJA

NUSKOVA 16

NUSKOVA 54

NUSKOVA 88
NUSKOVA 80

rtxStttct zg n
rrxSrNct t g

nxStNct gz

SVETI JURIJ 105

SVETI JURIJ 81

SVETI JURIJ 52

SVETI JURIJ 1A

SVETI JURIJ 17 D

OCINJE 37

OCINJE 3

OCINJE 3

v

KRAMAROVCI
.IoZer zAGORC KRAMAROVCI 18

JANEZ ZAGORC KRAMAROVCI?I

AVGUST IUNRIE KRAMAROVCI 3A

Pred glasovaniem ie bilo navzocih 14 clanov obcinskega sveta, od tega je 14 clanov

glasovalo ZA.
Sklep JE BIL sPreiet.

Te. 10 - Pobude in vPraiania

JoZef Mencigar
- Clani Dru5tva upokojencev so na svojem obilem zboru podali predlog za spremembo

pravilnika ., ,Snn.',nciranje orusier', obiini, saj druStva za svoje delovanje dobijo

Premalo sredstev.
_ Zaradii=gr"iiiI uodovoda v ob6ini imajo ob6ani, kiZelijo na novo graditi kakSen objekt

tezave pri ioa'i 
'i^ 

i=i^io gr"o;"n"gZ dovoljenja, sal ne morejo dobiti soglasja za

Prikljucek na vodovod'
_ zaradiverike kori6ine odpadkov v naravi bi se rahko v obcini vsaj enkrat retno izvedra

- E::ffiTti'li o. bi b,o dobrodo,o, 6e bi 2upan vsaj enkrat.mese.no priser med

vas.ane perto6e, jih seznanir, t"ioeiri zadevami in prisluhnil njihovim predlogom oz'

teZavam.

DanijelaKolarjepredlagala,dabisenajpovaseh'postavilove6.ko5evzasmetiinpri
divjih odlagali56ih postavilo opororii* taUfe, da se naj na teh mestih ne odlagaio smeti'
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NUSKOVA
TADEJ SERDT
PETER Sroomlx
MARKo Snxoon
FRANc CuRunru

rtxStttct
SILVESTER GOMBOC
BoJAN ueeex
ANToN peRSR

SVETI JURIJ
MARIJAN KIKEC
JULIJAT{A MECKAR
DRAGO KIKEC
DRAGO TURHA
Srernru vouRt

OCINJE
BoJAN vocnlnCrC
DENIS RATEJ
rcZer VDoNJA

NUSKOVA 16
NUSKOVA 54
NUSKOVA 8S
NUSKOVA 80

rtxStttct zg n
rtxStrucl rg
rrxSrncr ez

SVETI JURIJ 105
SVETI JURIJ 81
SVETI JURIJ 52
SVETI JURIJ 14
SVETI JURIJ 17 D

octNJE 37
OCINJE 3
OCINJE 3

KRAMAROVCI 18
KRAMAROVCI 21
KRAMAROVCI 3A

;,X.y:i:Xni"- ie bilo navzocih lrt Glanw obdinskesa s\reta, od tega ie 14 ctanov
Sklep JE BtL sprejet

Te. 10 - Pobude in vpnsanja

JoAef llencigar
- Clani DruStva upokojencev so na svojem ob&rem zb

f fiH55:ffi$Hde-"drustev';;bd;;*rflt#1'3,[fl Ti:,H:1#i:
- T€,td,i izgnadnF vodovoda v oHini imaio obdani, r<i:,e!io na noro.graditi kaksen obpkt

ffifrf.IflLf"5:aio g;L*g. d"*tF"i", sai ne moreF dobni sosrasja za' 
;:ffit:ffi *o"'ne odpadkov v naravi tri se lahko v obcini vsaj enkrat tetno izvedta- Predtagal je' da bi bilo dobrodoslo-, & ti iupan vsaj enkrat mese6no priser med
rm."erto6e' 

ji h sez nan i I i L totlmi o,a.fil i n p risr u h ni r nji hovi m predrogom oz.

Daniida Kolar ie predlagala, da o, -l?i po vaseh postaviro ved kosev za smeu in pridivjih odlagalisdih Postavi-lo o'i.=otiln" taul, c" * r"j;" teh mestih ne odragajo smeti.
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KRATAROVCI
JoZEF zAGoRc
JANEZ ZAGORC
AVGUST unnle



Karel Horuatje vprasal, ali se lahko odstranijo vodovodne cevi v serdici, ki so prazne in bi

baje naj bile kot take neuporabne in zdravju Skodljive'.

Z;;;lL;Jdrortl, Oa giJza suhovod or.'ori, ki io bile poloZene v 1.tazi izgradnje vodovoda

in bodo naknadno dane v uPorabo'

Andrci Kisilak
- Predlagal je, da se naj zapisniki vaskih odborov posiljajo v v.{pl obdinskemu svetu'

- ffi;;i;inaiprioooielet<tro soglasje, kiF-lrotrePP pti proiektu Energetske zasnove'

- Za namen Gi;"i ;rnih streh-i" 6A XFO.prejel informaciio, da je omejitev za lo

zapisana u 6Oeirt6ft aktih, zato bi bilo smiselno to malo preveriti'

AgataRecelr je izpostavila delovanje in pristojnosti Krajinskega parka Gori6ko' ki v veeji meri

s svojim delovanlem in s ivo.iimi preOpisiomejuje dobdbne zadeve v obmodju' kjer deluje'

il# j;;t" t"*" p.raJi, oi;" oit na seifanku na Kp Goriiko, kjer je bita gtavna tema

ureditev sprehajarne poti okrog Kraskega iino.ter 6is6enle jezera in okolice. Proiekt je bil

zasnovan Ze v letu 2019, vendar p, 
"""6t 

, ni ni6 vec Oogiiqg-zaradi Covid situacije' Na

eno od nasrednjih sej obcinskegn "*t"'." 
povatt' direktorico KpG, da predstavi delovanje,

stali5da, pristojnosti javnega zavoda'

Joiica Flikasje ponovno predlagala vrnitev Esenia( na staro lokacijo - na trg pred cerkvijo in

5olo.

Drago Berblanicie predtagal rzpostavitev kanala, preko katerega bi dani obdinskega bili

seznanjeni o tero6in iaoevin. odeani si zelijo biti seznanjeni.z zadevami,. ki se dogajajo v

ob6ini in 6lani ooeinsr<ega sveta so tisti, kijim iahko te informacije tudi predajo.

Te. 13- Razno

Zupan je 6lane obdinskega sveta seznanil z nasledniimi tekodimi zadevami :

. odobrena je bila vloga za prioouitev",.p"Nr..'redstevza namen postavitve multimata,

ki bo postaifi;;;itg, Sv. .turija nri X*ftyr.nidvoraniobdine Roga5ovci;

- vloga, ki smo jo dali na rzpis'Ja iigradnio kanalizacije v romskem naselju Pertoda je

v obravnavi inv kratkem lahko priEakuieno-odgovor;

- pozivati ofd*, da oddalr vlogp za z*oinike za steklo;

- odprt je razpis za priznanj" , nigA" OO&n" RogaSovci' zato so tudi 6lani ob6inskega

sveta vabljeni k Podaji Predlogov;
- najved tez*'5; ,,"drio'pt"Oi"]r-fi" izgradnia.vodovoda' tzvaialec ie zagotovil' da bo v

dolocenem roku dela na terinti L,""p"r ri"r"n6ati, teZava pa je prisotna pri sami

dokumentaciji, kiie potrebna;;Hd2itt na ministrstvo in siem pridobitevfinan6nih

sredstev. obeina se ie iz t"g" ["Jd tudi zadolzila, saj sredstev 3e nismo prejeli'

izvajalcu pa je potrebno onvJzn'o-sti pfaOevafi Oa pa biliudi pri sami dokumentaciji

zadeve Ble naprei, je bila ,J"norUE"*" .tle!9ya ifupina za re5evanje in pripravo

dokumentaciie, in sioer dve ;;"tti;'-i iz MO 
''l'oli" 

Sobota' predstavnik s strani

podietia v,rd"il sistema B'1"r t rrsare ou6ine po en predstavnik' sa5a Cigut in

Dr4ica Tonpvi6 pa sta t"n,rtno *ibdi obremeni'eni pri pripravi za oddaio potrebne

dokumentacije'

Seia je bila kon6ana ob 20'30 uri'

Zupan ob6ine
Rihard Peura6a

Zapisnik ie bil zakliu6en s sklepom Stevilka 26'
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Zapisala
Simona Janic


